

# 基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校通告 (第 21 / 22-11 號)

## 有關成立家長義工團隊

敬啟者：

本校將於 2021 年 12 月 21 日(星期二)成立家長義工團隊，目的是透過家長的參與，讓家長與幼稚園建立親密的夥伴關係，另家長也是幼兒的啟蒙老師，也是幼兒教育不可缺少的伙伴。家長參與學校活動對幼兒的學習非常重要。家長義工可擔任故事爸媽、借/還圖書、外出參觀、協助大型活動和畢業禮。現特函各班家長，每班招募兩位家長，擔任義工團隊的委員，如每班家長參與人數超過兩位，則由 貴子弟代為抽籤。有意參與義工團隊之家長，懇請於 2021 年 10 月 18 日(星期一) 填妥回條交回班主任。

此 致

各 家 長

基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校



校長： 林琮美 啟  
林琮美

2021 年 10 月 12 日

回 條

敬覆者：

本人為 \_\_\_\_\_ ( \_\_\_\_\_ ) 之家長 本人 願意 / 不願意

參加學校家長義工團隊委員。凡願意擔任委員之家長，請填寫以下資料。

家長姓名： \_\_\_\_\_ 聯絡電話： \_\_\_\_\_

此 覆

基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校

家長簽署： \_\_\_\_\_ 日 期： \_\_\_\_\_

**C. & M. A. Fairview Park Kindergarten /Nursery School Notice(21/22-11)**  
**"About setting up a parent volunteer team "**

18<sup>th</sup> October, 2021

Dear Parents :

Our school will set up a parent volunteer team on 21<sup>st</sup> December,2021 (Tuesday). The purpose is to establish a close partnership between parents and kindergartens through the participation of parents. In addition, parents are the teachers of early childhood and an indispensable partner in early childhood education. Parents' participation in school activities is very important to children's learning. Parent volunteers can serve as story parents, borrow/return books, go out to visit, assist in large-scale events and graduation ceremonies. Here is a special letter to the parents of each class. Each class recruits two parents to serve as members of the volunteer team. If there are more than two parents in each class, your children will draw lots on their behalf. Parents interested in participating in the volunteer team are kindly requested to fill in the reply slip and return it to the class teacher on 22<sup>nd</sup> October, 2021 (Friday).

Yours sincerely,



Helen Lam  
Lam King Mei Helen  
The Principal



Reply slip

To: C. & M. A. Fairview Park Kindergarten/Nursery School

I am the parent of \_\_\_\_\_ ( \_\_\_\_\_ )

I am willing / unwilling to be a member of the school parent volunteer team. Parents who are willing to serve as committee members, please fill in the following information.

Parent's name: \_\_\_\_\_ Contact number: \_\_\_\_\_

Parent's Signature: \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_